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Personaltidning inom FFV Underhåll/eVA Vecka 14 1982 

Personalkommitten : 
TRIVSELPENGARNA FÖRDELADE 
När personalkommitten samlades den l april var en av punkterna 
vid mötet att fördela trivselpengarna för 1982. - Ända sedan 60-talet har begreppet " trivselpengar" funnits. Till en 
början var det företagsnämnden som ansvarade för hur pengarna 
fördelades. Att varje anställd är berättigad till trivselmedel skrevs 
in i Svensk Författningssamling 1968. Sedan dess har det årliga be
loppet per anställd ökat. 

I år är beloppet 30 kronor. Det ger omkring 63 000 kronor att 
fördela vid eVA. För att förenkla administreringen av pengarna 
beslutar företaget och personalorganisationerna gemensamt om 
fördelningen. 

En huvudprincip är emellertid att försöka disponera pengarna så, 
att de kommer så många som möjligt till del. Således har kommit
ten i år beslutat fördela pengarna på följande sätt. 

Bidrag till anordnande av jul- och vårfest, 

till SF och FCfF 15 000 kronor vardera 30 000 kronor 


Bidrag till personalfest. Pengar läggs varje år undan 

för kommande behov. Detta gäller fester typ invig
ningen av godsterminalen och elektronikverkstan 10 900 kronor 


Pensionärsträffar 5 000 kronor 


Medel till kursavslutningar och samkväm, 

till SF och FeTF 7 000 kronor vardera och 

till Saco/SR 1 200 kronor 15 200 kronor 


S tockholmsfilialen, Vällingby 200 kronor 


, Frihamnen 200 kronor 

Konstföreningen Färgtrollet 1 500 kronor 

Totalt 63 000 kronor 

Personalkommittens representanter är : 
Ove Östby, SF 

Birger Björklund, FCTF 

Lars Göran Svensson, Saco/SR 

Lars-Gunnar Fogestam, FFV-U/CVA 


John och Jerry Gränberg 
gästade årsmötet 
Konstföreningen Färgtrollet höll års
möte på Mässen den 29 mars. Ett 
tjugotal intresserade mötte upp och 
hälsades välkomna av Per-Olof Olsson. 

Att fler av Färgtrollets 818 betalan
de medlemmar inte kunde komma var 
synd . De gick miste om en angenäm 
och stämningsfull kväll. 

Ett varmt välkommen riktade Per
Olof också till John och Jerry Grön
berg, som inbjudits för att berätta om 
sina verk. De båda visar just nu sin 
konst på Gyllene Balken . 

Till Yngve Blomquist , Olle Svensson 
och Susanne Linde överräckte Per
Olof varsitt konstverk för förtjänst
fulla insatser under de gångna åren. 

Deltagarna valde Bertil Se lin till 
ordförande för årsmötet och Susanne 
till protokollförare. Efter sedvanliga 
mötesförhandlingar förrättades val av 
styrelse . Följande personer utsågs till 
ordinarie ledamöter: 
Per-Olof Olsson omval 
Olle Svensson omval 
Sören Holmbom omval 
Kristina Wiberg nyval 
Elizabeth Källqvist nyval 
Suppleanter 
Stig Holmquist omval 
Susanne Linde 

Årsmötet fastställde att medlemsav
giften ska vara oförändrad, 7 kronor 
per månad. Föreningen kan uppvisa 
ett överskott på 15 000 kronor och 
därför är en höjning av avgiften 
onödig. 

En diskussion kring vad överskot
tet kan användas till ledde bland an
nat till förslaget att anordna fler 
konstresor. Jerry Grönberg, som bor i 
Stockholm, berättade att en utställ
ning med verk av den ryske konstnä
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ren Marc Chagall är in planerad där 
under året. Ett besök på den utställ
ningen skulle kunna bli uppskattat, 
trodde han. 

Bertil Selin framhöll Thielska Galle
riet som ett tänkbart och intressant 
resmål, men Per-Olof Olsson påpekade 
i detta sammanhang, att det till synes 
stora överskottet orsakas av bland 
annat vari~rande faktureringstider. 

Efter årsmötesförhandlingarna be
rättade John och Jerry Grönberg om 
sig själva, sina verk och sitt sätt att 
måla. Och vid kaffet visades ett 
intressant diabildsprogram om konst
nären Albin Amelin. 

Kvällens slutpunkt var den sedvan
liga utlottningen av fyra konstverk . 
Och vinnare blev Sven-Gunnar Pers
son, Olle Svensson, John Grönberg 
och Susanne Linde. 

När deltagarna bröt upp efter mötet 
var de alla överens om att det varit 
både trevligt och givande. 

Ingen konst 
a tt köpa konst 
- Är du medlem i Färgtrollet? 
- Har du fattat tycke för något konst

verk som ställts ut på Gyllene Bal
ken i Färgtrollets regi? 

- Är du medveten om vilka unika möj
ligheter du har att köpa just den el
ler de tavlor du tycker om? 
Färgtrollet ger dig möjlighet att kö

pa tavlor på avbetalning. Du kan dela 
upp kostnaderna hur du vill under ett 
års tid. Och någon ränta betalar du in
te, trots att köpet inte är kontant. 

Dessutom erbjuder Färgtrollet dig 
möjligheten att låna hem konstverket. 
Då får du chans att känna dig för om 
det passar in i den tänkta miljön. 

Och du kan välja öppet köp. Om 
tavlan inte faller dig i smaken går kö
pet tillbaka. 

Konstföreningen har också tillgång 
till Konstfrämjandets katalog. Finns 
där något verk som du vill köpa tar 
Färgtrollet hem tavlan. Med en reser
vation - att den inte är slutsåld. 

Är inte det här förmånliga villkor, så 
vet inte jag vad förmånliga villkor in
nebär. 

Hör av dig till någon av medlem
marna i styrelsen, så får du veta mer 
om hur du ska gå till väga. 

Tekniska ftreningen: 
Från årsmöte 
till mj ölkkartonger 
Arboga-Köping Tekniska Före
ning höll i år sitt årsmöte på 
Frövifors pappersbruk. 

Lördagen den 13 mars avsatte 
40 av föreningens 250 medlem
mar ett par timmar och samla
des i brukets personalmatsal. 

Under mötesordförande Gösta 
Sigges ledning valdes 30 nya 
medlemmar in i föreningen. Sty
relsens förslag om att behålla 
medlemsavgiften oförändrad rös
tades ned. Mötet beslöt istället 
höja avgiften med 10 kronor till 
50 kronor för år 1982. 

Dessutom valdes ledamöter till 
styrelsen för innevarande verk
samhetsår. Ordförandeposten till
sattes under mötet, medan övriga 
poster fördelas vid ett konstitue
rande möte. 
Ordf Rune Lindberg 
Ledamöter Birgitta Törne 

Evert Andersson 
Stig Andersson, nyval 

Yngve Brinkmark 
Stig Johansson, nyval 

Allan Wikström 
Suppl Gunnar Landström, nyval 

Roland Lindskog, nyval 

Rune Lindberg överräckte gå-
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vor från föreningen till tre avgå
ende styrelseledamöter. Ulf Lars
son som avgår efter åtta års 
mycket aktivt styrelsearbete, An
ders Nyman som lämnar styrel
sen efter tre år och Bertil Senne
ryd som efter ett års styrelsear
bete nu flyttar till Lindesberg. 

När årsmötet avslutats vidtog 
ett studiebesök på pappersbru
kets nya kartongfabrik . Guide 
var underhållschef Ragnar Bäck, 
som informerade om den nya an
läggningen. Den har kostat 850 
miljoner kronor att bygga och 
driftsattes helt nyligen. 

Om man kan tala om en rund
vandring i en 360 meter lång 
byggnad så gjorde deltagarna t 

sådan. De följde hela processen 
från massaintaget i byggnadens 
ena ände till den färdiga produk
ten - mjölkkartongpapper - i den andra. 

Enligt de närvarande var det en 
mycket trevlig och intressant av
slutning på årsmötet. 

"Det var som det var 
tills det blev som det blev 
Det blir som det blir 
när det är som det är. 
Det är som det är 
tills det blir som det blir. 
Faran är att det blir 
som det var!" 

AlfHenrikson 
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Redaktionsrild: 

Susanne Linde 
Arne Johansson 
Alf Gustafsson 
Hans R isberg 
Kurt Bergström 

FCTF 

SF 

SACO/SR 


